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Tóth Ferenc

írásbeli kérdés

"Vannak-e még az óvodai ellátásból kiszorulók?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint oktatási miniszterhez. A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormányprogram a következőket ígérte :

„Az önkormányzatokat címzett és céltámogatásokkal, valamint pályázati úton is támogatni
fogjuk a kapacitások szükséges mértékű bővítésében, hogy 3-6 éves kor között az óvodából
éppen azok ne maradjanak ki, akiknek a legnagyobb szükségük van rá (a kistelepülésen élők,
a legszegényebbek, a halmozottan hátrányos helyzetűek) . "

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Hány óvodai férőhely létesítésére van szükség a kormány vállalásának teljesítéséhez?
2. A számok tükrében miképp növekedett a kistelepülési óvodahálózat, a férőhelyek

száma 2003-ban a 2002-es szinthez képest?
3 . Összegszerűen mekkora volt és milyen címen jutott a fenntartókhoz az

óvodaépítéshez, bővítéshez, férőhelyek létesítéséhez a támogatás?
4. Milyen kormányzati vállalásokat tartalmaz-e téren a 2004-es költségvetés?
5 . Miképp tervezik ütemezni a kormány vállalásait a kormányzati ciklus végéig?

Tisztelettel várom válaszát .


	page 1

